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Radny Miasta Krakowa 

W odpowiedzi na Pana interpelację w sprawie miejsc parkingowych dla osób 
niepełnosprawnych przy Rynku Kleparskim nr 12, złoŜoną na LXIV Sesji Rady Miasta 
Krakowa w dniu 4 lutego 2009 r., uprzejmie informuję: 

Zachowanie ww. stanowisk parkingowych jest jak najbardziej uzasadnione 
ze społecznego punktu widzenia. Z placu handlowego korzystają nie tylko osoby zdrowe, ale 
równieŜ inwalidzi. Biorąc pod uwagę ilość osób codziennie dojeŜdŜających do placu w celu 
zrobienia zakupów jak równieŜ ilość mieszkańców z rejonu Rynku Kleparskiego, liczba 
miejsc parkingowych dla inwalidów jest uzasadniona. 

Odnosząc się do propozycji [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z 

dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. 

Ochrony Informacji Niejawnych], który w piśmie z dnia 5 stycznia 2009 r. proponuje przesunięcie miejsc 
dla niepełnosprawnych o 6 m w kierunku ul. Krzywej, natomiast w piśmie z dnia 17 stycznia 
2008 r. proponuje likwidację lub przeniesienie stanowisk w kierunku ul. Filipa informuję 
uprzejmie, Ŝe w przypadku realizacji tych propozycji aktualna sytuacja nie uległaby zmianie, 
gdyŜ w dalszym ciągu przed kamienicą nr 12 mogłyby parkować pojazdy. Ze względu bowiem 
na deficyt miejsc parkingowych w tym rejonie oraz identyczną sytuację występującą przed 
innymi kamienicami przy Rynku Kleparskim na odcinku od ul. Filipa do ul. Basztowej, nie 
ma podstaw do likwidacji miejsc parkingowych przed kamienicą nr 12. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Otrzymują: 
1. Adresat 
2. Zarząd Infrastruktury Komunalnej i Transportu 
3. Wydział Spraw Administracyjnych 
4. Pełnomocnik ds. Ochrony Informacji Niejawnych 
5. Biuletyn Informacji Publicznej 
6. A/a 
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